

拉绒砂纸、拉绒磨片、不干胶砂纸

产品名称	拉绒砂纸、拉绒磨片、不干胶砂纸
公司名称	苏州龙瑞五金磨具有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:根据客户需求订做 厚度:2 (mm) 粒度:60#-----5000#
公司地址	苏州市虎丘村工业二区5号
联系电话	13812621725 13295113018

产品详情

品牌	根据客户需求订做	厚度	2 (mm)
粒度	60#-----5000#	用途	打磨、抛光
尺寸	直径50mm---200mm (mm)	包装说明	100片/盒
等级	合格	材质	纸基、布基
矿砂	氧化铝、碳化硅	适用范围	机械、木材、塑料、油漆面

产品说明：

自粘砂纸是在砂纸（砂布）背面粘上一层绒布或一层不干胶，然后冲成圆形、长方形或其它形状。使用时粘贴在电动或气动工具的专用托盘上，有的带有数个排屑孔，带涂层的砂纸可有效避免砂尘堵塞，保证工件获得良好的表面效果。规格尺寸：直径50mm、75mm、100mm、125mm、150mm、180mm、200mm

磨料：黑碳化硅、氧化铝、锆刚玉、超涂层

product description:self-adhesive sandpaper is sandpaper (emery cloth) on the back of a layer of flannel or a layer of adhesive glue, and then washed into a round, rectangular or other shapes.paste used in electric or pneumatic tools, special tray, and some chip with a number of holes, with the coating can effectively prevent sand and dust clogging sandpaper, to ensure that the surface of the workpiece to obtain a good result.size: diameter 50mm, 75mm, 100mm, 125mm, 150mm, 180mm, 200mmabrasives: silicon carbide, alumina, zirconia alumina, ultra-coating